
3. seja sveta staršev dne 14. 02. 2018 

2. a točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama 

 

V obdobju po zadnji seji sveta staršev (29.11.2017) sem v vlogi predsednice sveta staršev OŠ 

Vič opravila naslednje aktivnosti: 

 

1) V mesecu decembru, 11.12.2017 je na MZIŠ potekal sestanek med predstavniki ministrstva, 

predstavniki Združenja ravnateljev in predstavniki ZASSS. Namen srečanja je bil v tem, da 

se vzpostavi dialog med starši, ravnatelji, pedagogi in ministrstvom ter obenem pogledati 

kakšna je vloga staršev na šolah, kje lahko starši pomagajo in kateri so načini za 

vzpostavljanje odnosov med šolo in starši. Poleg navedenega pa so bile v ospedju še sledeče 

teme: Zakon o šoli, Varno in spodbudno učno okolje, vloga staršev v svetu zavoda, nasilje 

v šolah,.... Sprejet je bil dogovor, da se tovrstni sestanek ponovno organzira v začetku leta 

2018. 

2) V mesecu januarju 2018 je potekala korespondenčna seja Odbora ASSLOŠ prostovoljstva 

na osnovnih šolah na območju Aktiva SSLOŠ. 

3) Sestanki z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja, na katerih smo se pomenili o aktualnih 

problematikah na OŠ Vič. 

4) Priprava na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje pobud/vprašanj, 

zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni sestanek z ravnateljem, 

urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom sveta staršev in ostalim vabljenim). 

 

Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc 

 

PREDLOG SKLEPA: 

SKLEP 20181402-2: Sveta staršev se je seznanil s poročilom ravnatelja, predstavnikov staršev 

v svetu šole, predsednikom UO Šolskega sklada OŠ Vič ter predsednice. 

 

 


